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در 9 ماهه نخست سال جاری؛
 110 مرکز غیر مجاز استخراج رمز ارز در حوزه 
توزیع برق مازندران کشف و ضبط شده است 

سرپرست شرکت توزیع برق مازندران گفت 
: در 9 ماهه نخست سال 1400،  110 مرکز  
با تعداد 950 دســتگاه رمز ارز غیرمجاز در 
حوزه توزیع برق مازندران کشــف و ضبط 

شده است.
سید کاظم حســینی کارنامی با بیان اینکه از ابتدای 
طرح مقابله با دستگاه های رمزارز غیرمجاز ،  186مرکز 
غیرمجاز که شامل 3500 دستگاه بوده در حوزه توزیع 

برق مازندران کشــف شده  است  اظهار داشــت : میزان انرژی مصرفی این تعداد دستگاه 
13.5 میلیون کیلووات ساعت و بهای برق مصرفی آن 112 میلیارد ریال محاسبه شده است . 

وی همچنین با اشاره به کشف یک مزرعه بزرگ رمزارز دیجیتال در امور آمل غرب گفت:  این 
مزرعه به صورت کاملًا حرفه ای و با نهایت دقت در مخفی کاری تجهیزات در یک دامداری 
متروکه راه اندازی شده بود که همکاران دفتر لوازم اندازه گیری ستاد و امور پس از اخذ مجوزات 
لازم و هماهنگی با نیروهای انتظامی برای ورود به ملک مورد نظر، 75 دســتگاه غیرمجاز 
اســتخراج رمزارز از این مکان ضبط و جمع آوری کردند که انجام  اقدامات قانونی  بعدی و 

برخورد با مشترک متخلف مطابق دستورالعمل ابلاغی شرکت توانیر در دست اقدام می باشد .

قدردانی شهردار اراك از مساعدت هاي شرکت آب و 
فاضلاب مرکزي در اجراي پروژه زیر گذر میدان مقاومت

اراک-قهیه ای: مهندس یوســف عرفاني نسب مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب استان مرکزي با دکتر علیرضا کریمي شــهردار اراک دیدار و در 

خصوص همكاري هاي في مابین ، بحث و تبادل نظر نمود.
به گزارش روابط عمومي شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي در این دیدار که در روزهاي 
پایاني آذرماه در دفتر شهردار اراک انجام شد ، مهندس عرفاني نسب مدیرعامل این شرکت 
ضمن تبریک انتصاب دکتر کریمي به عنوان شهردار کلانشهر اراک از تمایل شرکت آبفا براي 

افزایش سطح تعاملات بین دو دستگاه به منظور ارائه خدمات بهتر به مردم خبر داد.
در این دیدار دکتر کریمي ضمن قدرداني از مســاعدت ها و همکاري خوب شرکت آب و 
فاضلاب در اجراي پروژه زیر گذر میدان مقاومت اراک ، بیان نمود که شهرداري در این دوره 
در نظر دارد سطح خوبي از تعاملات را با دستگاه هاي مختلف اجرایي از جمله شرکت آب و 

فاضلاب شروع نماید.

مدیرعامل آب وفاضلاب استان مازندران:
پیشتازی در عرصه خدمت رسانی از افتخارات ماست

مدیرعامل آب وفاضلاب استان مازندران در 
پیامی به مناســبت 11 دی سالروز تشكیل 
شرکتهای آب وفاضلاب ، پیشتازی در عرصه 
خدمت رسانی به مردم و رفع مشكلات آنها 
را از افتخارات کارکنان این شرکت عنوان 

کرد.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب استان 
مازندران در متن پیام تبریک مهندس برارزاده آمده است: 

خداوند را شاکریم که همواره ما را مورد لطف و عنایت خود قرار داده تا با خدمت خالصانه به هم 
استانی های گرامی، عرصه خدمت رسانی را بیش از پیش شکوفا نماییم. تمامی تلاش پرسنل 
شرکت، تقویت و تحکیم زیرساختها، بهبود عملکرد و برداشتن گام های بلند جهت دستیابی به 
اهداف  تعریف شده از جمله تامین و توزیع آب سالم و بهداشتی و جمع آوری، انتقال و تصفیه 
فاضلاب اســت، می باشد.طی دوسال اخیر با یکپارچه سازی شرکتهای آب و فاضلاب این 
وظیفه خطیر دو چندان شده و  اقدامی جهادی جهت ارائه خدمات کمی و کیفی و در اختیار قرار 
دادن آب سالم و بهداشتی به هم استانی های عزیز به ویژه مناطق روستایی را شاهد هستیم که 
در همین راستا پیشتازی در عرصه خدمت رسانی به مردم و رفع مشکلات آنها از افتخارات ما 
محسوب می شود.در این برهه از زمان این سطح از رشد و گسترش خدمات آبرسانی و ایجاد 
تاسیسات جمع آوری و تصفیه فاضلاب را مدیون سرمایه انسانی ارزشمند و توانمندی هستیم 
که با اهتمام بسزا و مثال زدنی برای نیل به اهداف شرکت از هیچ کوششی فرو گذار نیستند.
اینجانب باردیگر 11 دی ماه ، سی و یکمین سالروز تصویب قانون تشکیل شرکت های آب و 
فاضلاب را به همکاران و دست اندرکاران این صنعت و مردم شریف مازندران تبریک و تهنیت 
عرض می نمایم. امیدوارم در پناه خداوند متعال و با تکیه بر رهنمودهای مقام معظم رهبری در 

رسیدن به اهداف خود و خدمت به هم استانی های محترم سربلند باشیم.

خوی به عنوان شهر قالی ریزماهی ثبت ملی شد
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان غربی از ثبت 

ملی خوی به عنوان شهر ملی قالی ریزماهی خبر داد.
به گزارش ایسنا جلیل جباری با اعلام این مطلب اظهار کرد: این پرونده در دومین جلسه 
پنجمین شورای راهبردی انتخاب شهرها و روستاهای ملی صنایع دستی مورد بررسی قرار 
گرفت و در نهایت خوی به عنوان شهر ملی قالی ریزماهی به ثبت رسید.مدیرکل میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی آذربایجان غربی افزود: این ثبت ملی نقش مهمی در 
معرفی هر چه بیشتر و حفظ قالی ریزماهی داشته و موجب جذب سرمایه گذاری در این رشته 
می شود.وی ادامه داد:  در خوی 30هزار تولیدکننده فرش دست باف صورت مستقیم مشغول 
به کار هستند و در این شهرستان 5500 کارگاه خانگی و سه مجتمع متمرکز قالی بافی و 
۹5 واحد رفوگری، دفه زنی و پرداخت و طراحی نقشــه و 6 واحد قالی شویی فعال هستند. 
جباری گفت: 12هزار کارت قالی بافی و ۴81 فقره پروانه کسب در خوی تاکنون صادر شده 
است و سالانه 100هزار مترمربع فرش در خوی تولید می شود که 70 درصد این تولیدات از 
نوع ریزماهی با رج شمارهای ۴0 و50 هستند و این نشان دهنده جایگاه ویژه قالی ریزماهی 
در این شهرستان است.به گزارش ایسنا به نقل از روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی آذربایجان غربی، به علت این که در اطراف گل سیب )گل ماهی( 
دو عدد ماهی همیشه در حال چرخش هستند به این خاطر این فرش به ریزماهی معروف 

شده است. 

 بازگشت محصولات کشاورزی صادراتی
 موجب زیان مردم شده است

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس ضمن اشاره به زیان مردم از بازگشت 
محصولات کشــاورزی صادراتی به کشــور، گفت: مكانیزم های تعیین 

استانداردهای سموم باید بررسی و ضمن خوانش مجدد اصلاح شود.
به گزارش ایلنا، محمدجواد عسکری در نشست علنی دیروز مجلس شورای اسلامی در تذکری 
در خصوص برگشت محصولات کشاورزی صادراتی به کشور، گفت: در شرایط کنونی به دلیل 
عدم هماهنگی در میان دستگاه های متولی و مسئول از جمله وزارتخانه های بهداشت و جهاد 
کشاورزی شاهد منع صادرات برخی محصولات کشاورزی به دلیل عدم رعایت استاندارد از نظر 
میزان سموم در محصولات هستیم.نماینده مردم داراب و زرین دشت در مجلس ادامه داد: این 
موضوع علاوه بر محروم کردن کشور از منابع ارزی حاصل از صادرات محصولات کشاورزی، 
زیان وارده به محصول کشــاورزان عزیز را به دنبال داشته و موجب نگرانی مردم شده است 

بنابراین انجام برخی اقدامات در این زمینه لازم و ضروری است.
وی ضمن برشمردن این اقدامات، تصریح کرد: لازم است وزارتخانه های بهداشت و جهاد 
کشاورزی با جدیت و هماهنگی بین بخشی اشکالات سیستمی در نظام تامین و تهیه سموم 
معرفی شده را برطرف کنند. همچنین اطلاعات سموم وارداتی را براساس کشور مبدا در یک 
سال اخیر تهیه و ارائه کنند.عسکری افزود: مکانیزم های تعیین استاندارد سموم براساس قانون و 
مقررات حفظ نباتات کشور و شیوه نامه های بین المللی و قوانین جاری را مورد بررسی و خوانش 
مجدد قرار داده و اصلاح شود و مشخص شود چه کسانی و با کدام واحدهای سازمانی در فرآیند 
تائید فنی واردات سموم دخالت داشته اند.این نماینده مردم در مجلس همچنین تاکید کرد: برای 
جلوگیری از اتفاقات مشابه در آینده، ایردات فنی مشابهی که منجر به برگشت محصولات 

کشاورزی صادراتی می شود را مشخص و در جهت رفع آن تلاش شود. 

در نشست استاندار آذربایجان شرقی با اصحاب رسانه عنوان شد؛

قول مساعد برای رفع مشکلات مسکن و بیمه اهالی رسانهقول مساعد برای رفع مشکلات مسکن و بیمه اهالی رسانه
آذربایجان شــرقی – مســلمی : استاندار 
آذربایجان شــرقی در نشست صمیمی با 
جمعی از اهالی رسانه و خبرنگاران استان، 
ضمن گوش فرادادن به مسائل مطرح شده از 
سوی آنان در موضوعات مختلف، از اولویت ها 
و دغدغه های مدیریت ارشد استان سخن 
گفت و همــكاری و همراهی رســانه ها در 
پیشــبرد اهداف دولت و خدمت به مردم را 

خواستار شد.
عابدین خرّم در این نشست با بیان اینکه نگاه و سیاست 
اصلی دولت سیزدهم، کارآمدی، پاکدستی، مردم داری، 
فسادستیزی و داشتن پیوســت عدالت برای تمام امور 
است، افزود: ثبات و رشد اقتصادی، ایجاد اشتغال مناسب، 
ارتقای بهره وری، جذب ســرمایه و ایجاد دیپلماســی 
منطقه ای و مرزی با استفاده از ظرفیت های کشورهای 
همسایه از اولویت های کاری این دولت است.وی با تأکید 
بر اهمیت شفاف سازی امور، گفت: هیچ موضوع مخفی 
از مردم نداریم و معتقدیم اعتماد متقابل، موجب همکاری 
تنگاتنگ بین دولت و مردم می شود و متقاعدسازی افکار 
عمومی نسبت به عملکردهای ملموس دولت باید انجام 

گیرد.
خرّم ادامــه داد: متقاعدســازی در گفت وگو و ارتباط 
بی واسطه با مردم ممکن است و باید عملکرد دستگاه های 

اجرایی و نهادهای مختلف به مردم انعکاس داده شود.
مذاکره با بیش از یكصد سرمایه گذار

اســتاندار آذربایجان شرقی با اشــاره به اینکه دولت 
برای استانداری ها اختیاراتی تعریف کرده تا با استفاده از 
ظرفیت های استان، مسائل و مشکلات را حل و فصل 
کنند، گفت: در آذربایجان شرقی با خروج سرمایه انسانی و 
مادی مواجه هستیم که برای معکوس کردن این جریان 
تلاش می کنیم؛ بطوری که در عرض دو ماه گذشته با 

بیش از یکصد سرمایه گذار مذاکره کرده ایم.
بیش از 10 سد بدون استفاده در استان!

استاندار آذربایجان شرقی گفت: در حال حاضر بیش از 
10 ســد در استان به خاطر مسائل مالی بدون استفاده 

مانده اســت، این در حالی است که مسأله آب در تبریز 
یکی از مهم ترین مشکلات است و برای رفع این مسأله 
باید در کمتر از ســه سال اقدام اساسی انجام داده و آب 

ارس انتقال یابد.
خرّم با بیان اینکه آذربایجان شــرقی در بخش انرژی 
هم مشکل اساســی دارد، گفت: بزرگترین مشکلات 
استان ناشــی از کمبود منابع و زیرساخت های انرژی 
اســت و در صورتی که نتوانیم این مشکل را حل کنیم 
نمی توانیم ادعای حل مشکلات دیگر را داشته باشیم؛ 
باید تا چهار ســال آینده حداقل 1000 مگاوات برق در 

استان تولید کنیم.
 ضرورت تشكیل اکوسیستم فناوری 

در آذربایجان شرقی
استاندار آذربایجان شرقی با تأکید بر اینکه باید اکوسیستم 
فناوری در استان شــکل بگیرد، گفت: در حال حاضر 
پارک علم و فناوری و شرکت های دانش بنیان را داریم 
که متأسفانه ایده های آنها تبدیل به محصول و ثروت 
نمی شود که این ناشــی از عدم وجود کارخانه نوآوری 
در استان است.وی تصریح کرد: راه اندازی این کارخانه 
یکی از اولویت های اصلی مدیریت ارشد استان است تا 
از رهگذر آن بتوانیم فناوران و مبتکران را با حوزه صنعت 

و تولید ارتباط دهیم.
خــرّم در ادامه با اشــاره به اینکه در بخش صنعت، با 
مشکل نیروی کار مواجهیم، گفت: متأسفانه فرهنگ 
جامعه، اشتغال پایدار را تنها در استخدام دولتی می بیند که 
این فرهنگ باید تغییر یابد و جامعه به این باور برسد که 
برای شکوفایی استان و افزایش رفاه و آسایش مردم، باید 

به بخش صنعت و تولید اهمیت بدهیم.
وضعیت ورزش استان مقبول نیست

خرّم با اشاره اینکه ورزش، اصلی ترین مؤلفه شور و نشاط 
در جامعه است، اظهار داشت: وضعیت ورزش استان قابل 
قبول نیست و یکی از دغدغه های من بهبود وضعیت 
موجود است تا در صحنه های قهرمانی، آسیایی و جهانی 

سهم داشته باشیم.
استاندار آذربایجان شرقی همچنین به تغییرات مدیریتی 

در اســتان اشــاره کرد و با بیان اینکه مخالف تغییرات 
اتوبوسی مدیران هستم، افزود: برای تحقق رشد اقتصادی 
و تغییرات اساسی در استان باید تغییراتی در حوزه مدیریتی 
داشته باشیم، اما اگر فردی در کارش موفق باشد نیازی به 
تغییر نیست، به شرطی که گفتمان این دولت را قبول کند 

و پای کار این دولت باشد.
 مسئولان جوابگوی مطبوعات 

و رسانه ها باشند
وی همچنین در پاســخ به ســوالات و مشــکلات 
خبرنگاران، با تاکید بر اینکه خبرنگاران از انتقاد سازنده 
دست نکشند، اما از تخریب ناجوانمردانه پرهیز کنند، ادامه 
داد: دلیلی وجود ندارد که از خبرنگار شکایت شود؛ مگر در 
مواقعی که رسانه ای بدون سند، در جهت تشویش اذهان 
عمومی علیه نظام اقدام کند.استاندار آذربایجان شرقی با 
بیان اینکه مسئولان باید پاسخگو باشند، افزود: خبرنگاران 
با اطلاعات کارشناسی شده از مسئولان سوال بپرسند و 
مسئولان هم باید جوابگوی مطبوعات و رسانه ها باشند.  
استاندار آذربایجان شرقی همچنین در خصوص پوشش 
به موقع اخبار مربوط به حوادث و بلایای طبیعی، گفت: 
باید سازوکاری تعیین شود تا خبرنگاران استان در مواقع 

بحران با سهولت امکان ورود داشته باشند و اخبار دسته 
اول از رســانه های استان منتشر شود.وی در خصوص 
تأمین مســکن خبرنگاران نیز از آنان خواســت تا در 
نهضت مسکن ملی ثبت نام کنند و قول مساعد داد تا 
در مورد مشکلات مسکن و بیمه اهالی رسانه اقدامات 
عملی انجام شــود.پیش از سخنان استاندار آذربایجان 
شرقی، مدیرکل روابط عمومی استانداری هم نگاه دولت 
سیزدهم به فضای رسانه ای را برگرفته از نگاه رهبری 
انقلاب دانست و گفت: دولت رسانه ها را در مسیر پیشبرد 

اهداف خود و خدمت به مردم، کمک کننده می داند.
رامین نظامی خواه گفت: خبرنگاران استان در هر فرصتی 
که به دســت آورده اند، تنها مشــکلات خود را مطرح 
نکرده اند و به مسائل و مشکلات مردم هم پرداخته اند 
و دغدغه آنها توسعه و پیشرفت و آبادانی استان بوده است.

 مسئولیت پذیری مسئولان استانداری 
در ارتباط با رسانه ها

وی افــزود: تــلاش مــا در اداره کل روابط عمومی 
استانداری این است که حتماً نشست های هم اندیشی 
با مدیران ارشد اســتان به صورت مستمر برگزار شود 
و مسئولان اســتانداری هم همواره خود را در ارتباط با 

رسانه ها  مسئولیت پذیر می دانند.
در این نشســت که معاونان اســتاندار و مدیران کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و صداوسیمای مرکز آذربایجان 
شــرقی هم حضور داشتند، 1۴ نفر از خبرنگاران استان 
دیدگاه های خود را در خصوص مسائل مختلف استان 

و مشکلات حوزه رسانه بشرح ذیل بیان کردند.
- لزوم پذیرش نقدهای ســازنده خبرنگاران از سوی 

مسئولان
- توجه به مشکلات شغلی و معیشتی خبرنگاران

 - توجــه جــدی مســئولان به موضوع شــفافیت 
و پاسخگویی

- همدلی و همراهی نهادهای اجرایی در پیشبرد امور و 
توجه به واقعیت های مطرح شده از سوی رسانه ها

- تقویت موزه مطبوعات آذربایجان
- تدبیر اساسی برای کاهش آلودگی هوای شهر تبریز

- استفاده از هم فکری و هم اندیشی خبرنگاران و اهالی 
رسانه در امور اجرایی

- استفاده از ظرفیت های ترانزیتی و گردشگری استان 
آذربایجان شرقی در مسیر توسعه اقتصادی

- ایجاد مطالبه عمومی برای حل مشــکلات اصلی 
استان مانند پروژه های نیمه تمام، حل بحران کمبود آب، 

زیرساخت های ارتباطی و ...
- انعکاس فوری و به موقع اخبار مربوط به وقایع بحرانی 
از سوی خبرنگاران استان برای جلوگیری از شایعات و 

جوسازی رسانه های بیگانه
- تشکیل شــورای هماهنگی رسانه ای و فعال سازی 
شورای اطلاع رسانی استان برای هم افزایی ظرفیت های 

رسانه ای
- عدالت در اختصاص امکانات و آگهی  های دولتی به 

مطبوعات
- همراهی و مشــارکت دادن مردم در مسیر توسعه 
با جلب اعتماد و دریافت پیــام تحول خواهانه مردم در 

انتخابات 1۴00
- توسعه مناسبات راهبردی با کشورهای همسایه برای 

استفاده از ظرفیت های توسعه منطقه ای

اخبار کوتاه 

مدیرکل راه و شهرسازی استان مازندران 
از اجرای 13 پروژه بازآفرینی شهری در 
استان مازندران با پیشرفت فیزیكی قابل 

توجه خبر داد.
دکتر سید محمد نظری مدیرکل راه و شهرسازی 
استان مازندران توضیحاتی در خصوص پروژه های 
بازآفرینی این استان ارائه کرد و اظهار داشت: هم 
اکنون 13 پروژه بازآفرینی شــهری با پیشــرفت 
فیزیکی 50 تا 100 درصد در سطح استان مازندران 

فعال است.وی بیان داشــت: اعتبار این پروژه ها از محل اعتبارات سال 13۹۹ 
تامین شــده است که طی فرایند اداری منجر به عقد قرارداد و شروع عملیات 
اجرایی گردید.مدیر راه و شهرسازی استان مازندران افزود: مبلغ پروژه های فوق 
جمعاً 200 میلیارد ریال بوده که مربوط به بازآفرینی محدوده های هدف شامل 
سکونت گاههای غیر رسمی و بافت فرسوده و ناکارآمد شهری است.وی، هدف 
از اجرای پروژه های بازآفرینی شــهری را ارتقاء وضعیت اجتماعی، فرهنگی، 
اقتصادی، زیست محیطی و کالبدی بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری دانست 

و اظهار کرد: پروژه های مورد نظر به عنوان موتور 
محرکه توسعه پایدار محدوده ها و محلات هدف 
بازآفرینی باعث یکپارچگی شبکه های شهری و 
افزایش تاب آوری، کاهش فقر و تبعیض شهری، 
کاهش آسیب های اجتماعی و اقتصادی، حفاظت 
پایدار از میراث ملموس و غیرملموس شــهری، 
ارتقاء حکمروایی شــهری، ارتقاء فضای کسب و 
کار و ارتقاء کیفیت و کمیت زیست پذیری اهالی و 
ساکنان محلات می شود.گفتنی است پروژه روکش 
آسفالت معابر بافت فرسوده شهرهای ساری، قائمشهر، بابل، آمل با اعتباری بالغ 
بر 50 میلیارد ریال، احداث مجتمع فرهنگی هنری حاشــیه رودخانه سیاهرود 
قائمشهر با اعتباری با 60 میلیارد ریال، تکمیلی عملیات اجرایی و تحویل سالن 
ورزشی بانوان شهدا محله قائمشهر با اعتبار 20 میلیارد ریال و پروژه بهسازی و 
جداسازی رودخانه های واقع در محله های بازآفرینی شهرهای قائمشهر، بابل، 
نوشهر،هچیرود و عباس آباد با اعتبار 30 میلیارد ریال نمونه هایی از پروژه های 

بازآفرینی در دست اجرای اداره کل راه و شهرسازی استان مازندران می باشد.

آذربایجان شــرقی – مسلمی : شرکت 
گاز آذربایجان شرقی و سازمان مدیریت 
صنعتی این استان در راستای همكاری های 
مشترک و ارتقای تعاملات سازنده، تفاهم 

نامه همكاری منعقد کردند.
مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی 
با اعلام این خبر اظهار کــرد: هدف از انعقاد این 
تفاهم نامه، گسترش همکاری بین سازمان مدیریت 
صنعتی و شرکت گاز استان در زمینه  های علمی، 

پژوهشی و آموزشی و فن  آورانه بخصوص انجام طرح های تحقیقاتی و صنعتی 
و همکاری در برگزاری دوره  های آموزشی می باشد.

سیّدرضا رهنمای توحیدی با اشاره به پتانسیل های بالای سازمان مدیریت 
صنعتی در بکارگیری فن آوری های جدید و نوآورانه اظهار داشــت: سازمان 
مدیریت صنعتی حسب مأموریت سازمانی خود در توسعه ظرفیت مدیریت و 
تحول و بهسازی سازمان ها از طریق مشاوره و آموزش و اتخاذ استراتژی های 
مناسب در راستای ایجاد تحولات موثر برای ارتقاء سطح عملکرد و بهره وری 

سازمان ها تلاش می نماید.
مدیرعامل شرکت گاز اســتان در تشریح مفاد 
این تفاهم نامه همکاری اظهار داشت: برگزاری 
آزمون هــای جذب نیروی انســانی مــورد نیاز 
پیمانکاران، صدور گواهینامه صلاحیت حرفه ای 
توسط ســازمان مدیریت صنعتی، همکاری در 
آموزش های مسؤولیت های اجتماعی، همکاری 
در انجام آموزش های مهارتی پروژه محور برای 
دوره هــای فنی و تخصصی، انجــام مطالعات 
آموزشی پژوهشی و فن آوری در زمینه توسعه دانش فنی و انتقال فن آوری های 
مورد نیاز شــرکت گاز اســتان، برگزاری همایش  ها، وبینارها و کارگاه های 
تخصصی، مشــارکت در برگزاری Start up های علمی مورد نیاز شرکت 
گاز استان، همکاری در زمینه تولید محتواهای آموزشی برای دوره های مورد 
درخواست شرکت گاز استان، استفاده از زیرساخت  های سازمان مدیریت صنعتی 
به منظور اجرای دوره های مجازی و... برخی از مفاد مورد توافق بر اساس تفاهم 

نامه فی مابین بوده است.

 اجرای 13 پروژه بازآفرینی شهری 
در استان مازندران

مدیرکل راه و شهرسازی استان خبرداد: 

شرکت گاز و سازمان مدیریت صنعتی آذربایجان شرقی 
تفاهم نامه امضا کردند

در راستای گسترش همکاری های مشترک؛

آگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده 120 ائین نامه قانون ثبت  
خانــم محتــرم نعیمــی فرزنــد علــی اصغــر بــه ش ش 133 و شــماره ملــی 0681498773 صــادره بجنــورد 
برابــر مشــروحه وارده بــه شــاره 16029 -1400 مــورخ 1400/10/06 بــا تســلیم دو بــرگ استشــهادیه کــه 
صحــت امضــا شــهود مذکــور در ان دفتــر اســناد رســمی شــماره 12 شهرســتان بجنــورد گواهــی شــده اســت 
ــورد  ــی در بخــش 2 بجن ــاک 5508 فرعــی از 169 اصل ــد کــه ســند مالکیــت ششــدانگ پ مدعــی شــده ان
بشــماره ثبــت 49991 صفحــه 118 دفتــر 300 بشــماره چاپــی 370209 بــه علــت جابجائــی مفقــود شــده 
اســت درخواســت صــدور ســند المثنــی نوبــت اول را نمــوده اســت لــذا طبــق مــاده 120 ائیــن نامــه قانــون 
ثبــت مراتــب یــک نوبــت اگهــی میشــود تــا هرکــس مدعــی انجــام معاملــه نســبت بــه ملــک مذکــور بــوده 
ویــا مدعــی وجــود ســند مالکیــت نــزد خــود مــی ظــرف مــدت 10 روز پــس از انتشــار اگهــی بــه ایــن اداره 
مراجعــه و اعتــراض خــود را ضمــن ارائــه اصــل ســند مالکیــت یــا ســند معاملــه تســلیم نمایــد. بدیهــی اســت 
چنانچــه در ظــرف مهلــت مقــرر اعتــراض نرســد اداره ثبــت طبــق مقــراات نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت 

المثنــی اقــدام خواهــد کــرد. 3666 تاریــخ انتشــار  1400/10/13  
علیخان نادری – رئیس ثبت اسناد  و املاک منطقه یک بجنورد  4182 

ایران امروز

بهره برداری از پروژه آبرسانی سرآبادیه تا پایان سال ۱۴۰۰

فاز نخست مجتمع گردشگری »علاءالدین« کارون در انتظار دریافت مجوز

کرمانشــاه - فرهادی: سرپرســت امور آبفای 
شهرســتان هرســین خبر داد: پروژه آبرسانی 
سرآبادیه در صورت تخصیص اعتبار لازم تا پایان 

سال 1400 به بهره برداری خواهد رسید.
صادق عزیزی؛ سرپرست امور آبفا شهرستان هرسین گفت: با 
توجه به کاهش سطح منابع تامین آب شرب در مجتمع آبرسانی 
شادآباد اهالی دو روستای سراب بادیه علیا و سفلی به علت قرار 

گرفتن در انتهای خط انتقال مجتمع با مشکل افت فشار آب 
مواجه شدند که امور آبفای شهرستان هرسین جهت رفع این 
مشکل جداسازی روستاهای فوق از مجتمع و تشکیل مجتمع 

جدید سرآبادیه را در دستور کار خود قرار داد.
عزیزی به آغاز پروژه آبرسانی سرآبادیه اشاره کرد و افزود: این 
پروژه شامل بهسازی یک دهنه چشمه، ساخت دو باب مخزن با 
ظرفیت 150 متر مکعب، ساخت یک باب موتورخانه 5/28 متر 

مربعی و اجرای 2 هزار و 600 متر لوله گذاری می باشد.
سرپرست امور آب و فاضلاب شهرستان هرسین از پیش بینی 
پایان پروژه تا انتهای سال 1۴00 خبر داد و خاطر نشان ساخت: 
با بهره برداری از پروژه فوق اهالی دو روستای سراب بادیه علیاو 
سفلی با جمعیتی بالغ بر 300 نفر از نعمت آب شرب سالم و پایدار 

بهره مند خواهند شد.
عزیزی مدیریت مصرف آب را ضرورتی اجتناب ناپذیر دانست 

و تصریح کرد: کاهش تبعات خشکسالی در شهرستان نیازمند 
همراهی مشــترکین گرامی با صرفه جویی در مصرف آب و 
جلوگیری از مصارف غیرضروری همچون شستشــوی معابر 

می باشد.
روستاهای ســراب بادیه علیا و ســفلی با 70 مشترک آب 
 و جمعیتی بالغ بر 300 نفر در 20 کیلومتری شــهر هرسین 

قرار دارد.

سرپرست معاونت گردشگری خوزستان در بازدید از مجمتع گردشگری علاء الدین و 
سایت اهداف پروازی تیراندازی شهرستان کارون گفت: این مجموعه برای این که به 
صورت کامل از آن بهره برداری شود، به زیرساخت هایی نیاز دارد دارد که هماهنگی های 

لازم را برای تحقق آن ها انجام خواهیم داد.
به  گزارش ایسنا، براساس اعلام اداره کل میراث فرهنگی خوزستان، پیمان نبهانی یکشنبه 12 دی  1۴00 
اظهار کرد: مجموعه ای که با نام »علاءالدین« از آن بازدید کردیم، ایده مناســبی برای ایجاد یک فضای 

گردشگری و تفریحی در شهر کوت عبدالله است و در صورتی که براساس شیوه نامه ها و آئین نامه های ابلاغی 
مجوزات لازم را دریافت کند، می توان آینده روشنی را برای آن متصور شد.

 او ادامــه داد: باتوجه به این که فضاهای گردشــگری در شــهر کوت عبدالله کمتر درنظرگرفته شــده و 
سرمایه گذاری های ناچیزی از سوی بخش خصوصی در این شهر صورت گرفته است، این طرح بدون شک 
می تواند مشوقی برای ورود سرمایه گذاران بیشتر باشد که در این راستا حمایت های قانونی نیز انجام خواهد شد 

و تسهیلاتی نیز در صورت نیاز و طی مراحل قانونی پرداخت می شود.

سرپرست معاونت گردشگری اداره  کل میراث  فرهنگی خوزستان افزود: این مجموعه برای این که بصورت 
کامل از آن بهره برداری شود نیاز به زیرساخت هایی دارد که برای ایجاد آن ها هماهنگی لازم را انجام خواهیم 
داد.در ادامه احمد یوسفی نهاد سرپرست اداره میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی کارون نیز با بیان 
این که فاز اول مجتمع گردشگری علاء الدین با 10  هزار مترمربع در انتهای کوی کانتکس واقع شده است اظهار 
کرد: این مجتمع شامل فضای پذیرایی و اقامتی موقت هشت ساعته، اصطبل و مکانی برای آموزش اسب  
سواری، باغ پرندگان و حیوانات و سیاه  چادر است که در صورت دریافت مجوز پذیرای گردشگران خواهد بود.

نماینده چابهار در مجلس : 

با یارانه 45 هزارتومانی نمی توان یک دبه ماست هم خرید 
معین الدین سعیدی گفت: ما انتظار داشتیم که 
بودجه انقباضی بیشتر شــامل نهادهای مهم از 
جمله نهاد ریاســت جمهوری می شد یا درباره 
صداوســیما، بودجه افزایش پیدا کرده اســت. 
بنابراین در چنین شرایطی با این بودجه انقباضی، 

این افزایش بودجه ها قابل توجیه نیست.
به گزارش خبرانلاین به نقل از فراز معین الدین ســعیدی، 
اظهارداشت:  امسال با توجه به شرایط خاص کشور و کمبود 
درآمدهای نفتی، لایحه بودجه امسال نیز به صورت انقباضی 
بسته شده است. یک ســری پارامترهای مثبتی در لایحه 
بودجه 1۴01 وجود دارد مثل بحث افزایش پلکانی حقوق که 
بیشتر شامل دهک های پایین شده است. از این رو کسانی 
که بیشترین درآمد را دارد از کمترین افزایش حقوق بهره مند 

شدند.
 ۲50 تا 300 هزار میلیارد تومان کسری

 بودجه داریم
او ادامه داد: متاسفانه در حوزه مناطق محروم، اتفاق خاصی 
رخ نداده است. در واقع فاصله شاخص های مناطق محروم 
کشــور با مناطق برخوردار بسیار زیاد است و در حال حاضر 
آن افزایش اعتباری که در منابع عمومی بودجه سال 1۴01 
برای مناطق محروم در نظر گرفته شــده است، از کمترین 
افزایش برخوردار شده است.او با بیان اینکه متاسفانه بسیاری 
از ردیف های سال گذشته حذف شــدند گفت:امیدواریم با 
همت و تلاش مجلس و نــگاه ویژه ای که آقای قالیباف و 
اعضای کمیسیون تلفیق دارند این ردیف ها در روند بررسی ها 

در کمیسیون تلفیق احیاء شوند حال اگر این اتفاق رخ ندهد 
کماکان همان فاصله معناداری که در حوزه شــاخص های 
توسعه انسانی، بین مناطق محروم و مناطق برخوردار وجود 

دارد، افزایش پیدا می کند.
سن بازنشستگی

عضو مجمع نمایندگان استان سیستان و بلوچستان در ادامه 
بیان کرد: اتفاق دیگری که تا حدودی موجب نگرانی شــده 
اســت سن بازنشستگی است که دو سال افزایش پیدا کرده 
که طبیعتا باعث نگرانی مردم اســت. در چنین شرایطی، ما 
انتظار داشتیم که بودجه انقباضی بیشتر شامل نهادهای مهم 
از جمله نهاد ریاست جمهوری می شد یا درباره صداوسیما، 
بودجه افزایش پیدا کرده است. بنابراین در چنین شرایطی با 
این بودجه انقباضی، این افزایش بودجه ها قابل توجیه نیست. 
سعیدی اضافه کرد: شخص آقای میرکاظمی، رییس سازمان 
برنامه و بودجه در دولتی که ســازمان برنامه و بودجه در آن 
حذف شد، وزیر بود اما هیچ اعتراضی به حذف سازمان برنامه و 
بودجه در آن زمان نداشت. الان طبیعتا با این رویه این نگرانی 
وجود دارد که مناطق محروم، کماکان فاصله هایشان با مناطق 

برخوردار بیشتر و بیشتر شود.
انتقال آب از دریای عمان به سیستان و بلوچستان
 این نماینده مجلس در پاســخ به این سوال که انتقال آب 
از دریای عمان به سیستان و بلوچستان به کجا رسیده و آیا  
بودجه ای برای  این موضوع در نظر گرفته شده است یا خیر؟ 
تصریح کرد: اخیرا بحث انتقال آب از دریای عمان به استان 
سیســتان و بلوچستان در رابطه با مشکلات آبی داشتیم اما 

سازوکار اجرایی و ردیف اعتباری مشخص برای این موضوع 
پیش بینی نشده است بلکه تنها قرار شده بسترهای کار برای 
سرمایه گذاری توسط وزارت نیرو و وزارت صمت، فراهم شود.
او افزود: مجلس شورای اسلامی در سال گذشته، اقدامی که 
انجام داد این بــود که ردیف محرومیت زدایی را در مناطق 
محروم افزایــش داد و عمدتا پروژه های آب نیز در ذیل این 
ردیف پیش بینی شدند. اتفاقات خوبی طی یک سال اخیر در 
حوزه آبرسانی رخ داده است اما همچنان بر این باوریم که این 
امور باید سرعت بیشتری بگیرد.سعیدی عنوان کرد: شاخص 
برخورداری ما در حوزه جنوب استان سیستان و بلوچستان، 
در زمینه آب شــرب، 1۹ درصد بوده که الان با اقداماتی که 
انجام شده به ۴0 درصد افزایش پیدا کرده است. این مقدار هم 
الان قابل قبول نیست چراکه عمده روستاهای ما کماکان به 
صورت سقایی، آبرسانی می شوند. البته بنده ردیف های خوبی 
را در لایحه بودجه 1۴01 در این رابطه مشاهده کردم که این 

میزان هم کافی نیست. امیدواریم مجلس شورای اسلامی، 
اعتبارات فصل آب به ویژه اســتان سیستان و بلوچستان را 
افزایش دهد.او با اشاره به مشکلات استان خوزستان نیز گفت: 
درباره خوزستان باید گفت عمده درآمدهای کشور از خوزستان 
تأمین می شود. البته امسال خوزستان رشد اعتبارات خوبی را 
به نسبت ادوار گذشته داشته است اما اینها کافی نیست و تمام 
مشکلات را حل نخواهد کرد. طبیعتا انتظار دارم در کمیسیون 

تلفیق به مناطق محروم بیشتر توجه شود.
نبود گازرسانی در جنوب سیستان و بلوچستان

نماینــده مردم چابهار در مجلس ادامــه داد: نکته دیگری 
که وجود دارد این اســت که ممکن است در برخی مناطق 
کشور به ویژه در روستاها گاز وجود نداشته باشد اما در جنوب 
سیستان و بلوچستان به ویژه در چابهار حتی یک متر لوله گاز 
وجود ندارد. طبیعتا بودجه گازرسانی باید به این منطقه تعلق 
گیرد. شاخص های حوزه سلامت مثلا تخت بیمارستانی و یا 
تجهیزات بیمارستانی و تعداد پزشک و ... در مناطق محروم، 
یک تفاوت معنادار و حتی نجومی با مناطق برخوردار کشور 
دارد که در بودجه 1۴01، بســیاری از این ردیف ها برای آن 

بودجه ای پیش بینی نشده است.
پیش بینی کسری بودجه

این عضو کمیسیون کشــاورزی مجلس در پاسخ به این 
سوال که از نظر شما کسری بودجه امسال چه میزان است؟ 
و این کســری بودجه قرار است چگونه جبران شود؟ اظهار 
کرد: کســری بودجه امســال بیش از میزان اعلامی است. 
براساس برخی برآوردها، این کسری بودجه چیزی در حدود 

بین 250 تا 300 هزار میلیارد تومان کسری بودجه داریم. ما 
هم انتظار داشتیم امسال اصلاح ساختار بودجه، اتفاق بیفتد که 
این شرایط میسر نشد. البته دولت تلاش کرده راهکارهایی را 

پیش بینی کند.
حذف ارز ترجیحی

سعیدی با بیان اینکه موضوع بسیار مهمی که الان در حوزه 
بودجه مطرح اســت بحث حذف ارز ترجیحی از کالاهای 
اساسی است افزود:البته قبول داریم که ارز ۴200 تومانی طبق 
واقعیت های اقتصادی نبوده و منبع رانت و فساد شده است 
اما در چنین شــرایطی در این باره اقناع عمومی وجود ندارد 
طبیعتا این موضوع نیز تبعات بسیاری ایجاد می کند. هر چند 
دولت اعلام کرده که مابه التفاوت آن را به صورت یارانه به 

مردم پرداخت می کند اما تجربه موفق در این زمینه نداشتیم.
او تکاید کرد: در سال 1387 که لایحه هدفمندشدن یارانه ها 
مطرح شد و یارانه ۴5 هزار تومانی به مردم داده شد این مبلغ 
در آن زمان چیزی در حدود 50 دلار بود اما الان با این مبلغ 
نمی توان یک دبه ماست خرید.سعیدی تصریح کرد: بنابراین 
اگر دولت بنای حمایت از اقشار و دهک های پایین جامعه و 
قشر مستضعف دارد طبیعتا اگر اصرار به حذف ارز ترجیحی 
دارد جهت جبران شوک تورمی ناشی از این موضوع، حتما 
باید کالاهای اساســی را در اختیار مــردم قرار دهد. در حال 
حاضر سران مصرف گوشت و مواد پروتئینی پایین آمده است. 
بنابراین دست بردن به چنین جراحی بزرگ اقتصادی، بدون 
رعایت لوازم آن، مسلما می تواند تبعات جبران ناپذیری داشته 

باشد.
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